
Protokół z XXI zwyczajnej Sesji Rady Gminy  

w dniu 29 marca 2012 r., pod przewodnictwem  

Pani Teodory Wójcik – Przewodniczącej Rady Gminy 

 
Stan Rady - 15 

Obecnych - 13 

Nieobecni - 2 

 

W Sesji z Urzędu Gminy uczestniczyli: 

1.Pan Marcin Uchman – Wójt Gminy Cegłów 

2. Pan Dariusz Uchman – Zastępca Wójta 

3. Pani Milena Dąbrowska – Skarbnik Gminy 

4. Pani Kinga Łoniewska – Sekretarz Gminy 

 

 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie Sesji Rady Gminy  i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Informacja o działaniach Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i 

Gospodarki Wodnej w Warszawie. 

4. Informacja KRUS o zmianach w przepisach ubezpieczenia społecznego rolników. 

5. Informacja Wójta o realizacji zadań bieżących. 

6. Sprawozdanie Przewodniczących Komisji Rady Gminy o pracach w okresie 

międzysesyjnym. 

7. Sprawozdanie roczne z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Cegłowie. 

8. Podjęcie uchwał w sprawach: 

-  dokonania zmian w budżecie Gminy Cegłów na 2012 r. 

-  zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony  Środowiska i 

Gospodarki Wodnej w Warszawie 

-  wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie Gminy Cegłów środków 

stanowiących fundusz sołecki na 2013 r. 

- uchwalenia regulaminu doprowadzania wody i odprowadzania ścieków na terenie 

Gminy Cegłów 

- uchwalenia statutu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Cegłowie 

- uchwalenia statutu Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w 

Cegłowie 

- zatwierdzenia sprawozdań finansowych Zakładu Gospodarki Komunalnej w 

Cegłowie za 2011 r. 

- zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Samodzielnego Publicznego 

Zakładu Opieki Zdrowotnej w Cegłowie za 2011 r. 

- zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego gminnej instytucji kultury – 

Gminnej Biblioteki Publicznej w Cegłowie za 2011 r. 



- przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt  

- wyrażenia zgody na nabycie lub użytkowanie od PKP Polskie Linie Kolejowe S. A. 

niezabudowanych gruntów położonych na terenie Gminy Cegłów 

9. Sprawy bieżące. 

10. Przyjęcie protokołu z XX zwyczajnej sesji Rady Gminy Cegłów. 

            11. Zamknięcie obrad. 

  

 

 

 

Ad. 1 

 

XXI zwyczajną  Sesję R.G. w Cegłowie otworzyła Pani Przewodnicząca Teodora Wójcik 

oraz stwierdziła stan Rady 12  osób, po czym dodała, że podejmowane uchwały będą 

prawomocne. Następnie Przewodnicząca powitała Panów Wójtów, Panią Skarbnik, Panią 

Mecenas, Sołtysów, Dyrektorów Szkół, Kierowników jednostek organizacyjnych, Biuro 

Obsługi Rady, Pana Jana Wiącka z KRUS-u  oraz zgromadzonych mieszkańców Gminy.  

 

Ad. 2 

 

Przewodnicząca przedstawiła proponowany porządek obrad. Następnie zwróciła się z 

zapytaniem do Panów Wójtów oraz zebranych radnych czy mają jakieś uwagi do 

przedstawionego porządku obrad.  

 

Wójt poinformował, że chciałby wnieść 2 zmiany, ponieważ Prezes Wojewódzkiego 

Funduszu Ochrony Środowiska ze względu na sprawy służbowe nie może dotrzeć do nas, 

więc wójt zaproponował, że zrealizujemy ten punkt nas sesji następnej jeśli Przewodnicząca 

zechce wnieść ten punkt do porządku obrad. 

Druga zmiana to wniesienie uchwały z wolnej ręki, która była zaprezentowana na posiedzeniu 

komisji oświaty. Wójt stwierdził, że jest to zmiana uchwały dotycząca przyjęcia rocznego 

planu potrzeb w zakresie wykonywania prac społecznie użytecznych w roku 2012 na terenie 

Gminy Cegłów, na Co został złożony zgodnie z uchwałą wniosek do Powiatowego Urzędu 

Pracy. W uchwale nastąpiły zmiany w stawce godzinowej zamiast 7 zł będzie 7,30 zł oraz w 

okresie realizacji tego zadania – zamiast od marca do listopada będzie od kwietnia do końca 

grudnia. Wójt poprosił o uwzględnienie tych 2 zmian w porządku obrad. 

 

Przewodnicząca stwierdziła, że obie te zmiany można przegłosować raz, więc przystąpiono 

do głosowania za zmianami zaproponowanymi przez Wójta. 

Głosowało 12 radnych obecnych na Sali. 

Przyjęto jednogłośnie. 

Zmiany zostały wprowadzone do porządku obrad. 

 

Przewodnicząca zastrzegła sobie zmianę porządku obrad ze względu na obecność Pana 

Jabłońskiego, który ma przedstawić sprawozdanie z działalności SPZOZ w Cegłowie, więc 

jeśli nie dotrze na czas sprawozdanie zostanie przesunięte na koniec. 

 

Przystąpiono do głosowania za przyjęciem porządku obrad po zmianach. 

Głosowało 12 radnych obecnych na Sali obrad. 

Przyjęto jednogłośnie. 



Punkt 3 obrad został wycofany z porządku obrad. 

 

Ad. 4  

 

Pan Wiącek przywitał wszystkich zebranych oraz przystąpił do przekazania zmian 

zaistniałych w ubezpieczeniu rolników. Zmiany nastąpiły w ubezpieczeniach społecznych. Są 

one związane z rentami i emeryturami. Od stycznia 2009 zmieniły się zasady zaliczania 

okresów ubezpieczenia. Na starych zasadach mogą się ubiegać osoby urodzone w 1948 r. Ma 

to znaczenie przy tzw. Wcześniejszych emeryturach. Dla kobiet 55 lat, a da mężczyzn 60 lat. 

Zmiany na pewno nastąpią. Teraz do wcześniejszej emerytury zarówno dla kobiet jsak i 

mężczyzn czas pracy w gospodarstwie musi wynosić 120 kwartałów. Jeżeli rolnik pracował w 

gospodarstwie, osiąga 65 lat może się ubiegać o emeryturę w ZUS-ie jeśli pracował też 

pozarolniczo to może wziąć sobie zaświadczenie z KRUS o wysokości składek i ZUS mu to 

doliczy do jego lat i zaliczy do okresu. Tylko to się inaczej wylicza. Można też za lata 

przepracowane poza rolnictwem ubiegać się o emeryturę w ZUS, a w rolnictwie o emeryturę 

w KRUS. Wtedy płacą obie instytucje każda swoją część. 

Jeśli chodzi o pion ubezpieczeń zdrowotnych nastąpiła istotna zmiana, gdyż był bunt, że 

rolnik nie płaci składek zdrowotnych, a płaci za niego budżet Państwa. Od stycznia 2012 r. 

weszła ustawa o ubezpieczeniu zdrowotnym rolników i  stąd wynikają zmiany. Rolnicy do 6 

ha przeliczeniowych składka będzie refundowana przez budżet państwa, natomiast powyżej 6 

ha rolnik będzie musiał opłacać składkę sam w wysokości 1 zł od 1 ha przeliczeniowego, 

więc jeśli ktoś ma 7 ha to składka będzie wynosiła 7 zł za każdego ubezpieczonego. Składka 

będzie płacona kwartalnie razem ze składką na ubezpieczenie społeczne. Pan Wiącek 

wyjaśnił, że przyjdzie oddzielny blankiet do zapłaty składki zdrowotnej, razem z blankietem 

na składkę ubezpieczenia społecznego. 

 

Przyszedł Pan Chmielewski godz. 15.27. Od tej pory jest obecnych 13 radnych 

 

Pani Sekretarz Kinga Łoniewska stwierdziła, że przychodzą nadal mieszkańcy z pogranicza 

tych lat, gdzie jeszcze nie byli ubezpieczeni rolnicy, ale pojawiają się roczniki urodzone w 

latach siedemdziesiątych, które oświadczają, że od 16 roku życia ich jedynym źródlem 

utrzymania była praca w gospodarstwie rolnym i zapytała czy KRUS wyda im zaświadczenie 

o tym, że nie podlegali ubezpieczeniu. Pani Sekretarz dodała, że druga grupa przychodzących 

ludzi to tacy na pograniczu 60 lat, a jeśli kobieta ma 55 lat a mężczyzna 60 lat to muszą 

udowodnić 30 lat pracy tak jak w ZUS. A co z takimi, którzy nie mogli być ubezpieczeni 

tylko od 1978 r.? Co z domownikami? Bo domowników dopiero od 1983 r. można było 

ubezpieczać. Czy KRUS będzie doliczał ten okres bezskładkowy? 

 

Pan Wiącek odpowiedział, że jeżeli byli domownicy to składają zeznanie świadka, że 

pracowali w gospodarstwie rolniczym do roku 1982, gdzie ubezpieczenie nie obejmowało 

domowników. A jeśli chodzi o korzystanie z usług medycznych obecnie to słuzba zdrowia 

powinna honorować dowód wpłaty ubezpieczenia. Jest grupa ludzi, którzy mają poniżej 1 ha 

przeliczeniowego i nie opłacił ktoś składki. Skutek jest taki, że z tego ubezpieczenia zostaje 

wyłączony, ale jeśli zakładamy, że nie ma innego źródła ubezpieczenia to zostawiamy go w 

ubezpieczeniu zdrowotnym. 

 

Pan Radny Kaska zapytał czy jest taka możliwość zaliczenia okresu pracy w warunkach 

szkodliwych tak jak w ZUS. 

 

Pan kierownik Wiącek odpowiedział, że nie ma takiej możliwości. 



 

Przewodnicząca Rady Pani Teodora Wójcik podziękowała Panu kierownikowi za przybycie 

na sesję oraz przedstawienie informacji. 

 

Ad. 5 

 

Przewodnicząca  poprosiła Wójta o przedstawienie informacji z realizacji zadań bieżących. 

 

Wójt poinformował, że dostaliśmy pisemne przyrzeczenie przyznania nam dotacji w 

Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w wysokości 50 tys. 

666 zł na dofinansowanie usuwania azbestu z obszaru Gminy Cegłów. 50% jest finansowane 

ze środków WFOŚiGW i 50% ze środków NFOŚiGW. Wójt dodał, że zadanie jest 

refundowane w całości ze środków pozabudżetowych i będzie niebawem uruchomiona 

procedura przetargowa na wyłonienie firmy, która te pokrycia azbestowe od nas odbierze. 

Kolejną informacją było uczestnictwo Wójta z Gminnym Zarządzie OSP. Uczestniczył 

również przedstawiciel Państwowej Straży Pożarnej w Mińsku Mazowieckim i dzięki temu, 

że przeprowadziliśmy badania strażaków, będziemy mogli ich ubezpieczyć i przeszkolimy ich 

z zakresu BHP, to w przyszłym roku będzie można pozyskać środki na kompleksowe 

szkolenia dla strażaków właśnie z PSP. Wójt podziękował za zaproszenie obecnemu na Sali 

Prezesowi Zarządu Panu Zygmuntowi Kasce. 

Wójt zaznaczył, że uczestniczył też w Gminnym Zjeździe PSL 11 marca, na którym 

wyłoniono nowego Prezesa, a został nim Pan Wojciech Juszczak. 

Kolejną informacją był konkurs sołecki w miejscowości Skupie. Fundusz został 

skumulowany przez 2 lata i za te środki został wymieniony dach na OSP. Wsparliśmy to 

trochę ze środków gminnych i udało się zrobić coś potrzebnego dla mieszkańców. 

Kolejną informacją był Memoriał pamięci Marka Spodara, gracza Jutrzenki. To pierwsza 

impreza u nas, bo zwykle odbywała się ona w Siennicy, a warunki pogodowe pozwoliły na 

przeprowadzenie tej imprezy na naszym Orliku. 

Następna informacja o I Mazowieckim Biegu Lachów. Wójt dodał, że miał to być bieg 

narciarski, jednak śniegu już nie było i był to bieg przełajowy. Uczestniczyło w nim ponad 

200 osób. Wójt skierował podziękowania dla Koła Łowieckiego Jedlina, Lasów 

Państwowych, PTTK w Mińsku, GBP w Cegłowie, Stowarzyszeniu Rozwoju Wsi Podciernie 

i Okolice, Zespołowi Szkolnemu w Cegłowie. Patronat objęli Wojewoda Mazowiecki, 

Marszałek Województwa, a głównym organizatorem było Stowarzyszenie Kapitał-Praca-

Rozwój z Siedlec oraz Gmina Cegłów. 

Odbyła się również olimpiada wiedzy o pracy w gospodarstwie domowym, uczestniczyło ok. 

60 pań. Pierwsze miejsce zajęła pani Hanna Rumak z Podciernia, drugie pani Krystyna 

Wójcik również z Podciernia i trzecie Pani Krystyna Nikoda z Cegłowa. Wójt dodał, że panie 

będą uczestniczyły dalej w eliminacjach powiatowych. 

Wójt przedłożył również apel Wojewody o niewypalanie traw, tak na świeżo to na terenie 

naszej Gminy miało miejsce wczoraj podobne zdarzenie. Było ok. 6 jednostek z terenu Gminy 

i Państwowa Straż z Mińska. 

Wójt przedstawił zdjęcie z efektu zbiórki opon przeprowadzonej przez Gminę, są to ogromne 

ilości. Wójt dodał, że razem z Zastępcą jednoznacznie stwierdzili, że akcja przerosła ich 

oczekiwania. 

Pan Marcin Uchman zaprosił wszystkich serdecznie do uczestnictwa w kiermaszu 

wielkanocnym w najbliższą niedzielę w godz. Od 9.00 do 18.00 w Sali OSP Cegłów. 

Wójt poinformował, że uczestniczył w zebraniach związanych z reformą oświaty 

zorganizowanych na terenie poszczególnych obwodów oraz o spotkaniu z nauczycielami.  



Następnie zaznaczył, że firma rozbudowująca oczyszczalnię ścieków w Cegłowie zeszła z 

budowy w poniedziałek, odpowiednie wpisy w dziennik budowy zostały wpisane i w tej 

chwili są prowadzone analizy prawne. Wójt poinformował tez, że jest zagrożony termin 

ukończenia budowy wyznaczony na dzień 30.06.2012 r. Dodał, że razem z Zastępcą robią 

wszystko, żeby tą sytuację wyprowadzić na prostą. 

 

Ad.6 

 

Przewodnicząca poprosiła Przewodniczącą Komisji Oświaty o informacje z  pracy Komisji w 

okresie międzysesyjnym. 

 

Przewodnicząca Pani Jolanta Leszczyńska poinformowała, że komisja obradowała 22 marca 

2012 r. Zaproszonymi gośćmi byli: Panowie Wójtowie, Pani Kierownik GOPS w Cegłowie, 

pani Dyrektor GBP w Cegłowie, Skarbnik Gminy oraz Pani Sekretarz Gminy. Na tym 

posiedzeniu Przewodnicząca GBP przedstawiła sprawozdanie z działalności biblioteki, a Pani 

kierownik GOPS przedstawiła sprawozdanie z działalności GOPS za 2011 r. oraz 

przedstawiła planowane zmiany w statucie. Następnie komisja zapoznała się ze 

sprawozdaniem SPZOZ również za 2011 r. i planowanymi zmianami w statucie. Pani 

Leszczyńska dodała, że komisja zaopiniowała pozytywnie wszystkie przedstawione 

sprawozdania. Pani Przewodnicząca dodała, że komisja wypracowała wniosek, w którym 

poproszono o rozbudowę biblioteki na miarę możliwości finansowych Gminy.  

 

Przewodnicząca Rady Gminy oddała głos Panu Wąsowskiemu, który był przewodniczącym 

wspólnego posiedzenia 3 komisji również w dniu 27.03.2012 r. 

Przewodniczący stwierdził, że komisja opiniowała materiały na sesję i w związku z tym 

odczyta opinie przy stosownych uchwałach. Komisje wypracowały wniosek o 

wydzierżawienie placu pod parking oraz użyczenie dróg kolejowych na rzecz gminy, które 

zostały zaopiniowane pozytywnie. 

 

Wójt dopowiedział, że chodzi o drogi, które powstały w wyniku remontu sieci trakcyjnej 

kolejowej na trasie Warszawa – Siedlce, to drogi ewakuacyjne. PKP tych dróg nie odśnieża 

nie konserwuje, ponieważ im są nie potrzebne, a z dróg korzystają nasi mieszkańcy dosyć 

często. Podpisanie umowy pozwoli sformalizować, ponieważ to i tak gmina odśnieża te drogi. 

Chcieliśmy żebyście państwo zaopiniowali przede wszystkim okres użyczenia tych dróg. PKP 

będzie partycypowało w kosztach tych robót, które my tam wykonamy, a negocjacje są trudne 

z nimi. Dzięki temu dojazd na targowisko nie będzie już płatny za dzierżawę tylko w formie 

nieodpłatnego użyczenia. PKP nie chciało również uzgadniać decyzji o warunkach zabudowy 

na zjazdy z tych dróg, więc korzyści z tego będą niewątpliwie. 

Wójt stwierdził, że wydzierżawienie placu pod parking od Państwa Brzozowskich to jedynie 

w celu uwolnienia centrum od samochodów parkujących przy ulicy głównej w sobotni rynek 

 

 

Ad. 7 

Przewodnicząca poprosiła Panią Kierownik GOPS Katarzynę Korzeń o przedstawienie 

sprawozdania rocznego z działalności podległej jednoski. 

 

Sprawozdanie w załączeniu. 

 

Następnie Przewodnicząca podziękowała Pani Kierownik oraz poprosiła Panią Jolantę 

Leszczyńską o opinię wypracowaną na posiedzeniu komisji Oświaty. 



Po odczytaniu opinii Przewodnicząca Rady dodała, że wszyscy radni podzielają pozytywną 

opinię. 

 

Ad. 8 

 

Przewodnicząca poinformowała, że przechodzimy do pakietu uchwałowego. 

 

Pierwszy projekt w sprawie  dokonania zmian w budżecie Gminy Cegłów na 2012   

rok 

 

Pani Skarbnik stwierdziła, że zmiany są bardzo krótkie i wynikają ze zmiany 

deklaracji na podatek od nieruchomości. Wcześniej były przenoszone w ramach 

działu, teraz są przeniesione na pokrycie wydatków bieżących i stąd musi być projekt 

uchwały. 

 

Po odczytaniu opinii komisji przez Pana Wąsowskiego przystąpiono do głosowania. 

Głosowało 13 radnych obecnych na Sali obrad. 

Za – 13 

Przeciw – 0 

Wstrzymujący – 0 

Uchwała została podjęta. 

 

Drugi projekt w sprawie  zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie. 

 

Przewodnicząca poprosiła o zabranie głosu Pana Wójta. 

 

Wójt powiedział, że wniosek w ramach PROW-u został złożony do Urzędu 

Marszałkowskiego na kanalizację ul. Mickiewicza i Orzeszkowej, zakup wozu 

asenizacyjnego, wodociąg w Wólce Wiciejowskiej oraz na dokończenie rozbudowy 

oczyszczalni ścieków w Cegłowie. Są to działanie wyprzedzające i celem jest zabezpieczenie 

korzystnego finansowania z WFOŚ, gdyż jest ona w 30% umarzalna i odzyskanie vatu w 

związku z likwidacją ZGK to daje możliwość zaciągnięcia tej pożyczki, bo żeby móc w tym 

roku te działania sfinalizować to trzeba pozyskać środki na ich realizację. Sytuacja z 

oczyszczalnią nie hamuje samej budowy a jedynie podłączenie. Na koniec Wójt poprosił o 

przyjęcie tej uchwały przez Radę. 

 

Przewodnicząca poprosiła o odczytanie opinii komisji. 

Po odczytaniu opinii przystąpiono do głosowania. 

 

Głosowało 13 radnych obecnych na Sali obrad. 

Za – 13 

Przeciw – 0 

Wstrzymujący – 0 

Uchwała została podjęta. 



 

 

 

Trzeci projekt w sprawie  wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie Gminy Cegłów 

środków stanowiących fundusz sołecki na rok 2013 rok 

 

Pan Wójt powiedział, że zgodnie z obowiązkiem ustawowym w związku z wyodrębnieniem 

środków na fundusz sołecki przedkłada taki projekt uchwały. Minusem tego jest 

rozdrobnienie kwoty ok. 200 czy 300 tys. zł, za którą można byłoby zrobić jedną dużą rzecz 

na terenie Gminy, ale plusów na pewno jest więcej np. takie, że równo traktujemy wszystkie 

sołectwa, bo środki otrzymują proporcjonalnie, środki są przeznaczane zgodnie z decyzją 

zebrania sołeckiego. Przykładem jest Skupie, gdzie wymiana dachu jest rzeczą 

przyszłościową. Jeśli te środki są wydatkowane to w przyszłym roku ok. 20-30% tych 

wydatków jest refundowane przez budżet państwa. 

Wójt poprosił, żeby te fundusze były przeznaczane właśnie na takie rzeczy z korzyścią dla 

mieszkańców 

Przewodnicząca poprosiła o odczytanie opinii komisji. 

Po odczytaniu opinii przystąpiono do głosowania. 

 

Głosowało 13 radnych obecnych na Sali obrad. 

Za – 13 

Przeciw – 0 

Wstrzymujący – 0 

Uchwała została podjęta. 

 

 

 

Czwarty projekt uchwały w sprawie uchwalenia regulaminu doprowadzania wody i 

odprowadzania ścieków na terenie Gminy Cegłów 

 

Przewodnicząca oddała głos Zastępcy Wójta Panu Dariuszowi Uchmanowi. 

 

Pan Zastępca przedstawiał szczegółowo omawiał regulamin na komisjach, natomiast po 

konsultacjach z radcą zaistniały zmiany, które Zastępca przedstawił. 

 

Po omówieniu zmian Przewodnicząca poprosiła o odczytanie opinii komisji, następnie 

przystąpiono do głosowania. 

 

Głosowało 13 radnych obecnych na Sali obrad. 

Za – 13 

Przeciw – 0 

Wstrzymujący – 0 

Uchwała została podjęta. 

 



Przewodnicząca Rady Gminy Pani Teodora Wójcik ogłosiła 15 minut przerwy. 

Po przerwie: 

 

Piąty projekt w sprawie  uchwalenia statutu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Cegłowie 

 

Przewodnicząca oddała głos Pani Korzeń, która wyjaśniła, że zmiany w statucie wynikają 

przede wszystkim z przejęcia funduszu alimentacyjnego oraz z tego, że niektóre zadania 

zlecone stały się zadaniami własnymi. 

 

Po odczytaniu pozytywnej opinii przystąpiono do glosowania. 

Głosowało 13 radnych obecnych na Sali obrad. 

Przyjęto jednogłośnie. 

Za – 13 

Przeciw – 0 

 Wstrzymujący – 0 

Uchwała została podjęta.  

 

 

 

 

Szósty projekt uchwały w sprawie  uchwalenia statutu Samodzielnego Publicznego 

Zakładu Opieki Zdrowotnej w Cegłowie 

 

Przewodnicząca poinformowała, że ten statut zatwierdziła Społeczna Rada ZOZ na swoim 

posiedzeniu, po czym oddała głos Panu Jabłońskiemu – kierownikowi SPZOZ w Cegłowie 

 

Pan Jabłoński stwierdził, że od niedawna pracują na podstawie nowej ustawy, co daje 

korzyści dla Ośrodka i dla mieszkańców, ponieważ zwiększy się zakres usług oferowanych 

przez Ośrodek jak również dostęp do specjalistów. 

 

Po odczytaniu pozytywnej opinii przystąpiono do glosowania. 

Głosowało 13 radnych obecnych na Sali obrad. 

Przyjęto jednogłośnie. 

Za – 13 

Przeciw – 0 

 Wstrzymujący – 0 

Uchwała została podjęta.  

 

 

 

 

 

 



Siódmy projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdań finansowych Zakładu 

Gospodarki Komunalnej w Cegłowie za 2011 r. 

 

Przewodnicząca oddała głos Pani Skarbnik, która stwierdziła, że ZGK sporządził 2 

sprawozdania. Pierwsze na dzień 30 września 2011 r., kiedy rozpoczęła się likwidacja 

zakładu, a drugie na 31 grudnia 2011 r. 

Sprawozdania w załączeniu. 

 

Po odczytaniu pozytywnej opinii przystąpiono do glosowania. 

Głosowało 13 radnych obecnych na Sali obrad. 

Przyjęto jednogłośnie. 

Za – 13 

Przeciw – 0 

 Wstrzymujący – 0 

Uchwała została podjęta. 

 

Ósmy projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Cegłowie za 2011 r. 

 

Pan Jabłoński stwierdził, że szczegółowo było sprawozdanie przedstawione na komisjach, 

więc krótko przedstawił kwoty i dodał, że ośrodek na koniec roku odniósł zysk w kwocie ok. 

12 tysięcy złotych. Następnie przedstawił ilość wykonanych badań w roku 2011. 

 

Po odczytaniu pozytywnej opinii przystąpiono do głosowania. 

Głosowało 13 radnych obecnych na Sali obrad. 

Przyjęto jednogłośnie. 

Za – 13 

Przeciw – 0 

 Wstrzymujący – 0 

Uchwała została podjęta. 

  

 

Dziewiąty projekt uchwały zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego gminnej 

instytucji kultury – Gminnej Biblioteki Publicznej w Cegłowie za 2011 r. 

 

Przewodnicząca oddała głos Pani Danucie Grzegorczyk, która przedstawiła działalność 

biblioteki. Stwierdziła, że czytelnictwo rośnie, co bardzo cieszy i jesteśmy drudzy pod tym 

względem w powiecie. Zaznaczyła, że jest również koło literackie oraz przedstawiła 

spotkania z pisarzami, autorami m.in. Arturem Andrusem, Małgorzatą Gutowską – 

Adamczyk, Katarzyną Żak, Barbarą Rybałtowską oraz różnego rodzaju spotkania z dziećmi. 

Wspomniała również o współudziale przy opracowaniu Przewodnika po gminie Cegłów, jak i 

współorganizacji festynu Sójka Mazowiecka. Oprócz tego biblioteka organizowała konkursy 

recytatorskie, warsztaty artystyczne, współorganizowała kolędowanie pod chmurką oraz 

dożynki gminne. 



Następnie Pani Skarbnik przekazała sprawozdanie finansowe. 

Sprawozdanie  w załączeniu. 

 

Po odczytaniu pozytywnej opinii przystąpiono do głosowania. 

Głosowało 13 radnych obecnych na Sali obrad. 

Przyjęto jednogłośnie. 

Za – 13 

Przeciw – 0 

 Wstrzymujący – 0 

Uchwała została podjęta. 

  

 

 

Dziesiąty projekt uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt  

 

Wójt zaznaczył, że w związku z nowelizacją ustawy o ochronie zwierząt został zmieniony 

artykuł 11a, który mówi o tym, że Rady Gmin do 31 marca muszą uchwalić program opieki 

nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt, stąd projekt uchwały. 

Niestety dysponujemy ograniczonym budżetem, co w części uniemożliwia nam realizację tej 

polityki, którą ustawodawca przyjął jednak przeznaczamy na ten cel 15 tys. zł., z czego 7 tys. 

jest na odbiór padłych zwierząt, ponadto 4 tys. na sterylizację lub kastrację psów i kotów, 

więc jeśli ktoś będzie chciał przygarnąć bezdomnego psa lub kota my jako gmina 

zrefundujemy koszty sterylizacji, 4 tys. zł jest przeznaczone na odławianie zwierząt 

bezdomnych, usypianie ślepych miotów. Program został negatywnie zaopiniowany przez 

Powiatowego Lekarza Weterynarii, ale jego opinia nie jest dla nas wiążąca, a przesłane przez 

niego sugestie wiążą się z kosztami, a środki mamy ograniczone na realizację tych zadań. 

 

 

Po odczytaniu pozytywnej opinii przystąpiono do głosowania. 

Głosowało 13 radnych obecnych na Sali obrad. 

Za – 12 

Przeciw – 0 

 Wstrzymujący – 1 

Uchwała została podjęta. 

 

Kolejny projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr  XIX/116/12 w sprawie 

przyjęcia rocznego planu potrzeb w zakresie wykonywania prac społecznie użytecznych 

w roku 2012 na terenie Gminy Cegłów 

 

Wójt przypomniał nawiązując do wcześniejszych wyjaśnień, że proponowana stawka to nie 7 

zł, a 7.30 zł oraz okres realizacji nie od marca do listopada, a od kwietnia do grudnia. 

  

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowało 13 radnych obecnych na Sali obrad. 

Za – 12 



Przeciw – 0 

 Wstrzymujący – 1 

Uchwała została podjęta. 

 

 

 

 

Ad. 9 

Pan Wąsowski zapytał Wójta czy coś będzie się działo przy ulicy Kościuszki, ponieważ 

widział tam Pana Zastępcę jak przeprowadzał wizję lokalną. 

 

Pan Zastępca odpowiedział, że przygotowuje się zgodnie z wolą Rady do realizacj9 funduszu 

sołeckiego. Przy realizacji chodnika jest odwodnienie ulic Kościuszki i Willowej. Niestety do 

swobodnego przepływu wody będzie potrzebne uzyskanie pozwolenia na budowę i stosowna 

procedura, która została wszczęta. Po wizji w obecności Pana radnego Murawskiego okazało 

się, że przekroje i średnice rur nie są wystarczające, więc przekserowanie wody będzie 

puszczone stroną lewą, ponieważ nie chcemy doprowadzić do sytuacji, że nowy chodnik 

będzie rozmywany przez wodę. 

 

Pan Walas zapytał czy przyszła już odpowiedź z SKO dotycząca przeprowadzonej kontroli 

podatkowej przez Komisję Rewizyjną. 

 

Wójt odpowiedział, że jeszcze nie. 

 

Pan Sadowski – Sołtys wsi Podskwarne zgłosił, że odcinek drogi ze Skwarnego do ronda w 

Podskwarnem nie nadaje się do przejazdu ze względu na nierówności powstałe po zimie i 

oświetlenie od Gajówki do Podskwarnego. Pan Sadowski mówi, że miało być to już robione, 

ale na razie nic nie jest posunięte do przodu w tej sprawie. Miało być robione 6 lamp, ale 

wystarczy chociaż 1 ze względu na te 2 rodziny, które tam mieszkają. 

 

Wójt poinformował, że jest świadomy w jakim stanie technicznym jest ta droga i zapewnił, że 

starostwo obiecało wykonać tam nakładkę. Wójt stwierdził, że po rozmowie ze starostą, 

starosta obiecał, że przejedzie się po drogach na terenie naszej gminy. Wszystkie drogi w 

Kiczkach, Posiadały – Cegłów, Pełczanka były zgłoszone do Dyrektora Zarządu Dróg 

Powiatowych z prośbą o szybką interwencję. Jeśli chodzi o oświetlenie to szacowaliśmy 

koszty i będzie on wynosił ok. 40 tys. zł i w tym momencie nie jest zasadna realizacja tego, 

gdyż są potrzebniejsze rzeczy i to musi zaczekać. 

 

W kwestii dróg wypowiedziała się również Pani Sołtys Woli Stanisławowkiej prosząc o 

dokończenie drogi w Woli, ponieważ jest ona w fatalnym stanie i jest 3 miesiące w roku, 

kiedy można tamtędy przejechać. Nie ma tam też autobusów, ani pociągów, a wszyscy muszą 

dojechać albo własnym samochodem albo rowerem. Pani Sołtys zaproponowała radnym, żeby 

się przejechali tą drogą własnym samochodem i ocenili. 

 

Wójt przypomniał, że przy okazj budowy Orlika zostały tam nawieziona ziemia i materiał 

asfaltowy i podziękował Pani Sołtys za mobilizację mieszkańców do rozprowadzenia tego. 

Dzięki temu ten dojazd nie był taki zły w porównaniu do dróg gminnych Przepust był 

modernizowany, jednak wiadomo, że potrzebna jest nakładka, ale do tego potrzebne jest 300 

– 400 tys. zł żeby tą nakładkę wykonać. Inne drogi gminne również wymagają nakładek, bo 



za chwilę znikną z powierzchni ziemi, a środków nie ma. Będziemy się starali pozyskać na to 

środki, siądziemy z Wysoką Radą i ustalimy hierarchię które drogi trzeba wykonać już, a 

które mogą jeszcze poczekać. Chcielibyśmy zrobić wszystko, ale nie damy rady wszystkiego 

na raz.  

 

Pan Grasiak stwierdził, że jeździł tą drogą wielokrotnie. Była ona robiona 2 lata temu, do 

przetargu przystąpiła tylko 1 firma i wyszło dość drogo ponad 70 tys. zł. Zabrakło 250 m do 

wsi, a przez wieś dopóki nie będzie odwodnienia to niewiele da się zrobić, bo nakładki nie 

pomogą.  

 

Pani Sołtys zadeklarowała, że cały fundusz sołecki przeznaczy na wykopanie rowów i 

zaręczyła, że mieszkańcy wykopią rów.  

 

Pan Grasiak stwierdził, że jeździł tamtędy do Skupia i wracał i nie było źle. Powstały dołki i 

zdaniem Pana Grasiaka to normalne po zimie. Dodał, że ostatnio tam nie był, więc nie może 

powiedzieć jak jest teraz i w związku z tym obiecał, że jutro przejedzie tą drogą. 

 

Sołtys podziękowała z przekąsem Panu radnemu. 

 

Pan Sołtys wsi Posiadały zgłosił, że przepust na drodze prowadzącej na Poddębniak się 

zapadł i jeśli tak zostanie to będą duże koszty później, a teraz można go poprawić mniejszym 

kosztem. 

Druga rzecz, o którą Pan Niedek zapytał to o wybór oferenta na rozbudowę oczyszczalni i 

dlaczego nie była brana pod uwagę jego płynność finansowa. 

 

Wójt zapewnił, że w momencie składania oferty firma KTS Elpom miała wszelkie dokumenty 

i ubezpieczenia wymagane i mieli również płynność finansową. Wydarzenia związane z 

utratą płynności miały miejsce już po podpisaniu umowy w czasie grudzień – styczeń. 

Wynika to z konfliktu firmy z Rawą Mazowiecką, która im podziękowała, a chodzi o kwotę 8 

mln, która zachwiała ich płynność finansową. W wójt zapewnił, że jeśli chodzi o 

postępowanie przetargowe i dostarczenie dokumentów było prawidłowe. Na pewno to jest dla 

nas problem. Gdybyśmy ich ofertę odrzucili przy stanie na dzień wyłonienia wykonawcy to 

KTS podałby nas do sądu, ponieważ nie było takich przesłanek. 

Jeśli chodzi o przepust to sprawdzimy to i postaramy się o wycenę i działania będą podjęte. 

 

 Pan Zatorski zapytał o przyszły wodociąg w Wólce Wiciejowskiej a mianowicie jaką 

kwotą zostaną obciążeni mieszkańcy za przyłączenie do sieci i czy Gmina kalkulowała te 

koszty. Kolejnym pytaniem było to czy kwota za przyłączenie się zmieni ze względu na 

odzyskiwanie vatu spowodowany likwidacją ZGK. 

 

Zastępca odpowiedział, że Gmina jest zgodnie z prawem inwestorem sieci. Gmina nie 

analizowała ile mogą kosztować przyłącza, ponieważ jest to uzależnione od długości tego 

przyłącza. 

 

Pan Zatorski pyta czy w takim razie były brane koszty z metra bieżącego. 

 

Zastępca powiedział, że to wszystko jest uzależnione m.in. od rodzaju podłoża i to w tym 

momencie jak powie kwotę x to nie będzie wiążące. 

 

Pan Zatorski wyjaśnił, że mieszkańcy się zastanawiają czy ich będzie stać na przyłączenie. 



 

Zastępca jeszcze raz podkreślił, że zgodnie z prawem w gestii gminy leży budowanie sieci 

rozdzielczej, a czy mieszkaniec się zdecyduje na podłączenie czy nie to sprawa indywidualna. 

 

Przewodnicząca poinformowała, że radni otrzymali pismo Urzędu Marszałkowskiego 

dotyczącego aglomeracji. Przewodnicząca stwierdziła, że przygotowała stanowisko w tej 

sprawie, po czym odczytała to stanowisko. 

 

Przystąpiono do głosowania za wyrażeniem stanowiska. 

Głosowało 13 radnych. 

Za – 10 

Przeciw – 0 

Wstrzymujące - 3  

 

Przewodnicząca przypomniała o pismach 3 radnych, które radni dostali na komisjach, piśmie 

nie mieszkańca gminy oraz piśmie do wiadomości Wojewody Mazowieckiego i 2 

rozstrzygnięciach sądu. Przewodnicząca stwierdziła, że zajmie się tymi pismami w 

stosownym czasie. 

Przewodnicząca poprosiła o druki oświadczeń majątkowych, które zostały przekazane 

radnym, a należy je złożyć do 30 kwietnia. 

 

 

Ad. 10 

 

Przystąpiono do głosowania za przyjęciem protokołu z XX sesji Rady Gminy. 

Głosowało 12 radnych obecnych na Sali obrad. 

Przyjęto jednogłośnie. 

 

Przewodnicząca razem z Wójtem złożyła wszystkim zebranym najserdeczniejsze życzenia z 

okazji zbliżających się Świąt Wielkanocnych, aby przyroda, która budzi się do życia dała 

wszystkim nadzieję na rok 2012, żeby święta były spędzone w gronie rodzinnym i aby były 

one czasem wytchnienia i odpoczynku od codziennych stresów. 

 

Ad. 11 

 

 Przewodnicząca zamknęła obrady XXI sesji Rady Gminy. 

 

Sesja zakończyła się o godz. 18.45 

Protokołowała: Małgorzata Podobas 


